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ZAPISNIK 
sa 79. sjednice Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 20. juna 2019. godine 
 

Sjednica je počela u  10.00 časova. 
 Predsjedavao je Predrag Sekulić, predsjednik Odbora.  
 Sjednici su prisustvovali poslanici: Filip Vuković, Nikola Rakočević, Ana Nikolić, 
Branko Čavor, Genci Nimanbegu i Boris Mugoša. 

Poslanik Raško Konjević najavio je odsustvo sa sjednice. 
U skladu sa članom 67 PoslovnikaSkupštine, u svojstvu predstavnika predlagača, 

prisustvovali su: Ranko Vujović, predsjednik Savjeta Agencije za elektronske medije; Goran 
Vuković, direktor Agencije za elektronske medije; Branko Kovijanić, predsjednik Savjeta 
Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost; Darko Grgurović, izvršni direktor 
Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost; Miodrag Drljević, direktor 
Agencije za ljekove i medicinska sredstva; Branislav Prelević, predsjednik Odbora Regulatorne 
agencije za energetiku; Miroslav Vukčević, član Odbora Regulatorne agencije za energetiku; 
Uroš Andrijašević, predsjednik Savjeta Agencije za nadzor osiguranja i Biljana Pantović, 
direktorica Agencije za nadzor osiguranja. 

Rad sjednice pratili su predstavnici medija. 
Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 
Za sjednicu je utvrđen sljedeći 

 
DNEVNI RED: 

 
1. IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVANJU I IZVJEŠTAJ O RADU AGENCIJE ZA 

ELEKTRONSKE MEDIJE ZA 2018. GODINU; 
 

2. IZVJEŠTAJ O RADU SA FINANSIJSKIM IZVJEŠTAJEM AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST ZA 2018. GODINU; 

 
3. FINANSIJSKI IZVJEŠTAJI SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE ZA LJEKOVE I 

MEDICINSKA SREDSTVA ZA 2018. GODINU; 
 

4. FINANSIJSKI IZVJEŠTAJ SA IZVJEŠTAJEM O RADU REGULATORNE AGENCIJE ZA 
ENERGETIKU ZA 2018. GODINU; 

 
5. FINANSIJSKI ISKAZI I IZVJEŠTAJ O RADU AGENCIJE ZA NADZOR OSIGURANJA 

ZA 2018. GODINU i 
 

6. TEKUĆA PITANJA. 
 

*     *     * 
Zapisnici sa 77. i 78. sjednice usvojeni su bez primjedbi. 

*     *     * 
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Prva tačka - IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVANJU I IZVJEŠTAJ O RADU AGENCIJE 
ZA ELEKTRONSKE MEDIJE ZA 2018. GODINU 
 

Uvodne napomene o Izvještaju o finansijskom poslovanju i Izvještaju o radu Agencije za 
elektronske medije za 2018. godinu, dao je Goran Vuković, direktor Agencije. 

Nakon obrazloženja, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I  Z  V  J  E  Š  T A J 
Odbor se, kroz uvodno obrazloženje direktora Agencije za elektronske medije, upoznao 

sa aktivnostima Agencije u 2018. godini, koje su se, između ostalog, odnosile na: razvoj i 
implementaciju zakonskog i podzakonskog okvira od značaja za audiovizuelni medijski sektor, 
nadzor nad primjenom Zakona o elektronskim medijima, stanje tržišta usluga distribucije radio 
i televizijskih programa do krajnjih korisnika, realizaciju programa medijske pismenosti kao i 
međunarodnu saradnju.  

 
Na Odboru je konstatovano da je u  toku  2018.  godine  Agencija  ostvarila  ukupan  

prihod u iznosu od 964.318,00€, rashodi su iznosili 834.680,00€, kao i da je ostvarena pozitivna 
razlika u iznosu od 129.638,00€. 
 

Odbor je nakon obrazloženja direktora Agencije, sa sedam glasova „za“ odlučio da 
predloži Skupštini da usvoji sljedeći 

 
Z A K L J U Č A K 

Prihvata se Izvještaj o finansijskom poslovanju i Izvještaj o radu Agencije za elektronske 
medije za 2018. godinu. 

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određena je poslanica Ana Nikolić. 

 
Druga tačka - IZVJEŠTAJ O RADU SA FINANSIJSKIM IZVJEŠTAJEM AGENCIJE ZA 
ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU DJELATNOST ZA 2018. GODINU 

 
Predsjednik Odbora, Predrag Sekulić, podsjetio je da je Vlada Crne Gore, na osnovu 

člana 5 stav 1 tačka 3 Zakona o elektronskim komunikacijama dala je Mišljenje na Izvještaj 
Agencije, koje je dostavljeno Skupštini 7. juna 2019. godine. 

 
Uvodne napomene o Izvještaj o radu sa Finansijskim izvještajem Agencije za elektronske 

komunikacije i poštansku djelatnost za 2018. godinu, dao je Branko Kovijanić, predsjednik 
Savjeta Agencije, nakon čega je otvorena rasprava.  

U raspravi je učestvovao poslanik Boris Mugoša. 
Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I  Z  V  J  E  Š  T A J 
Predsjednik Savjeta Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost 

upoznao je Odbor da je Agencija u 2018. godini sprovodila aktivnosti u skladu sa 
nadležnostima propisanim Zakonom o elektronskim komunikacijama i Zakonom o 
poštanskim uslugama a koje se odnose na razvoj sektora elektronskih komunikacija, uvedene 
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regulatorne mjere, kvalitet univerzalnog servisa u sektoru elektronskih komunikacija, 
dodijeljene ograničene resurse, razvoj trižišta poštanske djelatnosti, ostvarivanje i kvalitet 
poštanske usluge kao i ostvarivanje prava i zaštite interesa korisnika elektronskih 
komunikacija i poštanskih usluga. 

Na Odboru je konstatovano da su ukupni prihodi Agencije u 2018. godini, realizovani 
na nivou od 4.690.331 € i veći su za 4.71% u odnosu na ukupno planirane, dok su ukupni 
ostvareni rashodi realizovani na nivou od 3.739.804€ i manji su za 16,60% u odnosu na 
planirane. 

Odbor se, takođe, upoznao sa mišljenjem Vlade Crne Gore na navedeni izvještaj, koje je 
dostavljeno u skladu sa Zakonom o elektronskim komunikacijama i ustanovio da je Izvještaj o 
radu Agencije urađen u skladu sa Zakonom i daje sveobuhvatan i detaljan pregled aktivnosti i 
obaveza, te da Vlada konstatuje da je Agencija izvršila sve aktivnosti koje su bile predviđene 
Planom rada Agencije za 2018. godinu, kao i  da je poslovnu godinu završila sa ukupnom dobiti 
u iznosu od 0,92 mil. €. Takođe, konstatovano je i da je nezavisni revizor dao pozitivno mišljenje 
na finansijske iskaze Agencije za 2018. godinu. 
 

Tokom rasprave, članove Odbora interesovala su pitanja koja su se odnosila na 
smanjenje cijena usluga mobilne i fiksne telefonije, kao i sudske sporove u kojima se Agencija 
za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost pojavljuje kao tužena i kao tužilac pred 
sudovima u Crnoj Gori, kao i drugostepenim organom – Ministarstvom ekonomije.  
 

Odbor je nakon kraće rasprave, sa sedam glasova „za“ odlučio da predloži Skupštini da 
usvoji usvoji sljedeći 

 
Z A K L J U Č A K 

Usvaja se Izvještaj o radu i Finansijaki Izvještaj Agencije za elektronske komunikacije i 
poštansku djelatnost za 2018. godinu. 

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Boris Mugoša. 

 
Treća tačka - FINANSIJSKI IZVJEŠTAJI SA IZVJEŠTAJEM O RADU AGENCIJE ZA LJEKOVE 
I MEDICINSKA SREDSTVA ZA 2018. GODINU 

 
Uvodne napomene o Finansijskom izvještaju i Izvještaju o radu Agencije za ljekove i 

medicinska sredstva za 2018. godinu, dao je Miodrag Drljević, direktor Agencije.  
Nakon obrazloženja, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 

 
I  Z  V  J  E  Š  T A J 

Odbor se, kroz uvodno obrazloženje direktora Agencije za ljekove i medicinska sredstva, 
upoznao sa aktivnostima koje je Agencija, u okviru zakonom definisanih nadležnosti, 
sprovodila u 2018. godini, a koje su se odnosile na izradu legislative u oblasti ljekova i 
medicinskih sredstava, prevashodno pripremu teksta Predloga zakona o ljekovima i Predloga 
zakona o medicinskim sredstvima, razvojem informacionog sistema, kao i sa međunarodnom 
saradnjom Agencije i saradnjom sa institucijama u Crnoj Gori. Takođe, Odbor je konstatovao 
da će u skladu sa svojim strateškim opredjeljenjem, Agencija nastaviti da unapređuje svoje 
stručne i naučne potencijale sa ciljem uspješnog ostvarivanja svojih nadležnosti. 
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Na Odboru je konstatovano da su poslovne aktivnosti koje je Agencija sprovodila u toku 

2018. godine dale pozitivan finansijski rezultat u iznosu od 24.091,12 €. Ostvareni su ukupni 
prihodi u iznosu od 1.304.245,41 € i rashodi u iznosu od 1.280.154,29 €. 

Odbor je nakon izjašnjavanja, sa sedam glasova „za“ odlučio da predloži Skupštini da 
usvoji sljedeći 

 
Z A K L J U Č A K 

Prihvata se Finansijski izvještaj i Izvještaj o radu Agencije za ljekove i medicinska 
sredstva za 2018. godinu. 
 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Branko Čavor. 
 
Četvrta tačka - FINANSIJSKI IZVJEŠTAJ SA IZVJEŠTAJEM O RADU REGULATORNE 
AGENCIJE ZA ENERGETIKU ZA 2018. GODINU 

 
Uvodne napomene o Finansijskom izvještaju i Izvještaju o radu Regulatorne agencije za 

energetiku za 2018. godinu, dao je Branislav Prelević, predsjednik Odbora Agencije, nakon čega 
je otvorena rasprava.  

U raspravi su učestvovali poslanici: Boris Mugoša i Predrag Sekulić. 
Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 

 
I  Z  V  J  E  Š  T A J 

Odbor se u uvodnom obrazloženju predsjednika Odbora Regulatorne agencije za 
energetiku (RAE), upoznao sa aktivnostima koje je Agencija sprovodila u izvještajnom periodu 
a koje su se odnosile na: normativnu aktivnost; utvrđivanje regulatorno  dozvoljenog   prihoda   
i   cijena; licenciranje   energetskih   subjekata   u elektroenergetskom sektoru  i  sektoru  nafte  
i  gasa; zatvoreni  distributivni  sistem električne  energije; sertifikaciju operatora prenosnog  
sistema; tržište  električne energije; obnovljive  izvore  energije i visokoefikasnu  kogeneraciju; 
aktivnosti  koje  se tiču sektora  gasa; postupke  po  žalbama  kupaca  električne  energije; nadzor 
nad radom energetskih  subjekata, kao i organizaciono, kadrovsko  i  institucionalno  jačanje. 
Takođe, predsjednik Odbor RAE je podsjetio Odbor da je u skladu sa Zakonom o komunalnim 
djelantostima proširena nadležnost Agencije na način što je određena kao regulatorno tijelo za 
regulisane komunalne djelatnosti - javno vodosnabdijevanje i upravljanje komunalnim 
otpadnim vodama. Navedeno znači da je RAE, između ostalog, nadležna za izdavanje i 
oduzimanje licenci za obavljanje regulisanih komunalnih djelatnosti i za davanje saglasnosti na 
predlog cijena za obavljanje tih djelatnosti, što obuhvata i cijenu vode za piće. 
 

Polazeći od Finansijskog izvjestaja za 2018.godinu, konstatovano je da su prihodi 
Agencije utvrđeni na nivou od 1.080.270,03€, dok su rashodi utvrđeni na nivou od 
1.061.546,28€.  

Tokom rasprave, članove Odbora je interesovalo u kojoj je fazi donošenje podzakonskih 
akata koji se odnose na standard kvaliteta isporuke električne energije i situaciju prekida 
snabdijevanja istom. Takođe, članove Odbora je interesovalo kakva je procedura u situaciji da 
korisnik nije zadovoljan uslugama Crnogorskog elektrodistributivnog sistema i želi da raskine 
ugovor.  
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Odbor je nakon izjašnjavanja, sa sedam glasova „za“ odlučio da predloži Skupštini da 
usvoji sljedeći 

 
Z A K L J U Č A K 

Usvaja se Finansijski izvještaj sa Izvještajem o radu Regulatorne agencije za energetiku 
za 2018. godinu. 

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Filip Vuković. 

 
Peta tačka - FINANSIJSKI ISKAZI I IZVJEŠTAJ O RADU AGENCIJE ZA NADZOR 
OSIGURANJA ZA 2018. GODINU 

 
Uvodne napomene o Finansijskim iskazima i Izvještaju o radu Agencije za nadzor 

osiguranja za 2018. godinu, dala je Biljana Pantović, direktorica Agencije, nakon čega je 
otvorena rasprava.  

U raspravi je učestvovao poslanik Boris Mugoša. 
Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći 
 

I  Z  V  J  E  Š  T A J 
Odbor se u uvodnom obrazloženju direktorice Agencije za nadzor osiguranja upoznao 

sa aktivnostima koje je Agencija sprovodila u 2018. godini a koje se odnose na: izmjenu 
postojećih i donošenje novih zakonskih i podzakonskih propisa zasnovanih na direktivama 
Evropske unije i međunarodnim standardima; kontinuirani nadzor nad poslovanjem subjekata 
na crnogorskom tržištu osiguranja putem posrednih i neposrednih kontrola poslovanja 
društava za  osiguranje, društava koji se bave poslovima zastupanja i posredovanja u 
osiguranju i Udruženja - Nacionalnog biroa osiguravača; razmatranje prigovora osiguranika i 
drugih korisnika osiguranja; odlučivanje o podnijetim zahtjevima za dobijanje ovlašćenja, 
saglasnosti i odobrenja; statističko izvještavanje o stanju na tržištu osiguranja; saradnju sa 
institucijama sistema, drugim nadzornim institucijama i međunarodnim organizacijama iz 
oblasti osiguranja, kao i kontinuirano stručno usavršavanje zaposlenih i dalje infrastrukturno 
unapređenje. 

Na Odboru je konstatovano da je Agencija za nadzor osiguranja ostvarila ukupne 
poslovne prihode u iznosu od 871.784 €, dok su poslovni rashodi iznosili 835.390 €, te je 
ostvaren pozitivan neto rezultat u iznosu od 36.349  €. 

Tokom rasprave postavljena su pitanja koja su se odnosila na harmonizaciju 
zakonodavstva iz oblasti osiguranja sa pravnom tekovinom Evropske unije. Imajući u vidu da 
životno osiguranje predstavlja jedan od najatraktivnijih oblika ulaganja u svijetu, članove 
Odbora je interesovalo da li je u Crnoj Gori zabilježen trend rasta kada je u pitanju osiguranje 
ove vrste, kao i trendovi u dijelu osiguranja imovine. 

Takođe, konstatovano je da je, shodno Zakonu o sistemu unutrašnjih finansijskih kontrola 
u javnom sektoru, Agencija zaključila sporazum sa Skupštinom Crne Gore o povjeravanju 
poslova unutrašnje revizije Odjeljenju za internu reviziju Skupštine Crne Gore i u skladu sa 
tim, 12. februara 2019. godine, dostavljen Izvještaj o sprovođenju planiranih aktivnosti u 
uspostavljanju i razvoju sistema finansijskog upravljanja i kontrola za 2018. godinu (akt br. 00-
63-7/19-5/1). 
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Odbor je, nakon izjašnjavanja, sa sedam glasova „za“ odlučio da predloži Skupštini da 
usvoji sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
Usvajaju se Finansijski iskazi i Izvještaj o izvršenoj reviziji finansijskih izvještaja sa 

Izvještajem o radu Agencije za nadzor osiguranja za 2018. godinu. 
 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Predrag Sekulić. 
 
Šesta tačka – TEKUĆA PITANJA 
 

Predsjednik Odbora, obavjestio je članove Odbora: 
 

a) da je Opština Kotor – Sekretarijat za lokalne prihode, budžet i finansije, 14. juna 2019. 
godine, uputila zahtjev Odboru za zauzimanje mišljenja o primjeni propisa za 
utvrđivanje poreza na nepokretnosti za 2019. godinu. 

U vezi sa navedenim ukazao je da Skupština, odnosno, Odbor, nije nadležan za 
davanje autentičnog tumačenja propisa, shodno izmjenama i dopunama Poslovnika 
Skupštine od 2010. godine. 

 
b) da je sastanak sa delegacijom MMF-a u utorak 25. juna 2019. godine u terminu od 13.30 

do 14.30 časova (Crveni salon), kao i da će, ispred Odbora, prisustvovati pet poslanika. 
 

 
 

*     *     * 
Sjednica je završena u 10.35 časova. 

*     *     * 
 
 
 
Broj: 00-63-7/19- 
 
 
 
 
 
 
 
 
SEKRETAR SEKRETARIJATA ODBORA              PREDSJEDNIK ODBORA  
Demir Mujević, s.r.                                                                           Predrag Sekulić, s.r. 
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79. sjednica Odbora za ekonomiju, finansije i budžet održana 20. juna 2019. godine 

 

REZULTATI GLASANJA 

O PREDLOZIMA AKATA 

NAZIVI AKATA „ZA“ „PROTIV“ „UZDRŽAN“ 

Izvještaj o finansijskom 

poslovanju i Izvještaj o 

radu Agencije za 

elektronske medije za 

2018. godinu 

Predrag Sekulić 

Nikola Rakočević 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Branko Čavor 

Genci Nimanbegu 

Boris Mugoša 

  

Izvještaj o radu sa 

Finansijskim 

izvještajem Agencije za 

elektronske 

komunikacije i 

poštansku djelatnost za 

2018. godinu 

Predrag Sekulić 

Nikola Rakočević 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Branko Čavor 

Genci Nimanbegu 

Boris Mugoša 

  

Finansijski izvještaji sa 

Izvještajem o radu 

Agencije za ljekove i 

medicinska sredstva za 

2018. godinu 

Predrag Sekulić 

Nikola Rakočević 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Branko Čavor 

Genci Nimanbegu 

Boris Mugoša 

  

Finansijski izvještaj sa 

Izvještajem o radu 

Regulatorne agencije za 

energetiku za 2018. 

godinu 

Predrag Sekulić 

Nikola Rakočević 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Branko Čavor 

Genci Nimanbegu 

Boris Mugoša 

  

Finansijski iskazi i 

Izvještaj o radu 

Agencije za nadzor 

osiguranja za 2018. 

godinu 

Predrag Sekulić 

Nikola Rakočević 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Branko Čavor 

Genci Nimanbegu 

Boris Mugoša 

  

 

 


